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Do: rada.miasta@um.rybnik.pl

Temat: 2019/179943 - Plany inwestycyjne dla dzielnicy Chwałęcice na 2020 rok (Od: Andrzej Sączek <andrzejsaczek1973@gmail.com>)

Sprawa: BR.0003.356.2019

W nawiązaniu do licznych moich zapytań i odpowiedzi Pana Prezydenta, w imieniu mieszkańców stawiam dwa kluczowe pytania:

JAKIE INWESTYCJE W DZIELNICY CHWAŁĘCICE PLANOWANE SĄ DO WYKONANIA W BUDŻECIE NA ROKU 2020?

JAKIE ŚRODKI W BUDŻECIE NA ROK 2020 ZOSTANĄ ZAPEWNIONE NA DŁUGOFALOWE PROJEKTY DLA DZIELNICY CHWAŁĘCICE I
JAKIE SĄ TO PROJEKTY?

Proszę o poważne i precyzyjne odpowiedzi na moje zapytania.

Z wyrazami szacunku 
Radny Miasta Rybnika
Andrzej Sączek
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